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MIMARLAR ODASI, ÖNCELIKLERINI SIRALADI

KIRMIZI MANİFESTO 
Mimarlar Odası Antalya Şubesi, 31 Mart’ta seçilecek belediye başkanlarından; Antalya 

ile ilgili Sakınım Planı, Kent Vizyonu Projesi, Deprem Master Planı, Sürdürülebilir Kentsel 
Hareketlilik Planı ve Ulaşım Master Planı’nın bir an önce hayata geçirilmesini talep etti.

                                        4 PARTİ GÖRÜŞ BİLDİRDİ

Mimarlar Odası Antalya Şube Yönetim 
Kurulu, 31 Mart 2024 yerel seçimlerine 
yönelik öneri ve beklentilerini raporlaştı-
rarak siyasi parti ve büyükşehir belediye 

başkan adaylarının görüşlerine sundu. Oda 
yönetimi tarafından yapılan açıklamada ra-
porun ulaştığı 17 partinin dördü tarafından 
kendilerine dönüş yapılırken, 13 partiden 
görüş gelmediği bildirildi. 

SAKINIM PLANI YAPILMALI 

Mimarların kırmızı çizgilerinin açıklandığı 
raporda, “Deprem, sel, dolu ve hortum gibi 
doğa olaylarının büyük bir afete dönüş-
memesi için gereken Sakınım Planı bir an 
önce yapılmalıdır. Bu plana girdi oluştura-
cak Antalya Kent Vizyonu Projesi, Dep-
rem Master Planı, Sürdürülebilir Kentsel 
Hareketlilik Planı ve Ulaşım Master Planı 
da yapılmalıdır.” denildi.  n 4’TE

Mimarlar Odası Antalya Şubesi’nin hazırladığı 
raporda; Konyaaltı sahil bandında kaçak yapılaş-
ma ve işgallerin önlenmesi ve Lara Kent Parkı’nın 
Büyükşehir Belediyesi’ne tahsis edilmesi istendi Kaçaklar önlensin

n ANTALYA Büyükşehir Bele-
diyesi tarafından hayata geçi-
rilen Güneş Mahallesi Kentsel 
Dönüşüm Projesi’nde 545 daire-
nin anahtarları Başkan Muhittin 
Böcek ve CHP Grup Başkan Ve-
kili Ali Mahir Başarır tarafından 
hak sahiplerine törenle teslim 
edildi. n HABERI 2’DE 

545 AİLENİN TAPU 
SEVİNCİ
                    

MURATPAŞA Belediye 
Başkanı Ümit Uysal, 
Etiler Mahallesi’nde dü-

zenlenen iftarda mahalle sakin-

leri ile bir araya  geldi. Uysal, 
“Bizde ‘mış gibi’ formalite icabı 
hiçbir hizmet yok” dedi. 
n HABERI 8. SAYFADA

MIŞ GİBİ DEĞİL  
GERÇEK HİZMET 

n 15 yıldır Manavgat Belediye 
Başkanlığı görevini yürüten ve 
bu seçimde aday olmayacağını 
açıklayan Manavgat Belediye 
Başkanı Şükrü Sözen, ilçe 
protokolüne  veda ziyaretleri 
gerçekleştiriyor. n 8’DE 

BAŞKAN SÖZEN’DEN
VEDA ZİYARETLERİ

n CHP Adayı  Cem Kotan, ”Konyaaltı’nı 
hep birlikte yönetmek istiyoruz. Komisyon-
lar kuracağız” derken AK Parti Adayı Durali 
Kolpak, “Kırsalı ve geri kalmış bölgelerini 
hizmetle buluşturacağız.” açıklaması yaptı. 
İYİ Parti Adayı Meryem Gökay Balkıç ise 
30’dan fazla projesi olduğunu söyledi. n 4’TE 

PROJELER
SUNULDU
Konyaaltı Belediye Meclisinde üyeleri olan CHP, AK Parti 
ve İYİ Parti Belediye Başkan adayları Konyaaltı Sanayici 
ve İş İnsanları Derneği’nin (KONYSİAD) konuğu oldu
                    3 ADAY DA İDDİALI

n IYI PARTI Lideri Meral Ak-
şener, Antalya’da zehir zemberek 
açıklamalar yaptı. 2018 seçimlerin-

de hayal kırıklığı 
yaşadıklarını 
söyleyen Akşener, 
“Bir belediye baş-
kanı sistemi boşal-
tacak kadar bu işin 
içerisine girmişse 
bu gerçekten ah-
laksızlıktır.” dedi. 
n 5’TE  

Meral Akşener 
ateş püskürdü

n CUMHUR İttifakı 
Antalya Büyükşehir 
Belediye Başkan Adayı 
Hakan Tütüncü, “Ga-
zipaşa’dan Kaş’a kadar 

kanalizasyon, temiz 
suya ulaşım, yağmur 
suyu drenajı sorunlarını 
ortadan kaldıracağız." 
dedi. n 5’TE 

Altyapı sorunları 
ortadan kalkacak

n TÜRSAB Manavgat- Side 
Bölge Temsil Kurulu’nu 
ziyaret eden CHP Manavgat 
Belediye Başkan Adayı 
Niyazi Nefi Kara, turizmi 
12 aya çıkaracak projeleri 
hakkında fikir alışverişinde 
bulundu. n 4’TE 

Manavgat’ta 12 ay turizm
AKDENIZ Üniversitesi İlahiyat Fakül-
tesi’nde okuyan Şeval Çalı ile 3 aylık 

bebeği Meva’yı 
uyuttuktan sonra 

sınava girmek 
için babası 
ile okula 
gitti. Talih-
siz bebek 
evde çıkan 

yangında can 
verdi. n 5’TE 

YÜREKLER DAĞLANDI 

n ANTALYASPOR Başkanı Sinan 
Boztepe, FIFA'nın verdiği 3 dönem 
transfer engelini kaldırmak için gere-
ken 200 bin Euro’yu en kısa sürede 
ödeyerek transferlerin önünü tekrar 
açacaklarını vurguladı. n SPOR’DA 

 

Yasağı kaldırtırız 

KONUTLARINA KAVUŞTULAR
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Antalya Büyükşehir Belediye 
Başkanı Muhittin Böcek’in, 
planlı, kurallı ve kimlikli 
bir kent inşa etmek için Gü-
neş Mahallesi’nde başlattı-

ğı kentsel dönüşüm projesi tamamlandı. 
Başkan Böcek, atıl kalan, ihalesi 3 kez 
katılım olmadığı için iptal edilen projeyi, 
vatandaşların mağduriyetini önlemek 
için seçim beyannamesinde olmamasına 
rağmen hayata geçirdi. Antalya Büyükşe-
hir Belediyesi’nin inşaat şirketi ANTEPE 
A.Ş. tarafından yürütülen projede 545 
daire inşa edildi.29 Mart 2022’de Antal-
ya Büyükşehir Belediye Başkanı Muhit-
tin Böcek ve hak sahiplerinin katılımıyla 
temeli atılan Güneş Mahallesi Kentsel 
Dönüşüm Projesi’nde mutlu sona ulaşıl-
dı. Hak sahiplerine daireanahtarlarıtören-
le teslim edildi.Güneş Mahallesi Kentsel 
Dönüşüm alanında düzenlenen törene 
Antalya Büyükşehir Belediye Başkanı 

ve Başkan Adayı Muhittin Böcek, CHP 
Grup Başkanvekili Ali Mahir Başarır, 
CHP İl Başkanı Nail Kamacı, CHP 
Milletvekilleri,Kepez Belediye Başkan 
Adayı Mesut Kocagöz ve vatandaşlar 
katıldı.  

545 KONUT TAMAMLANDI
Başkan Muhittin Böcek, Güneş Ma-
hallesi sınırları içerisindeki bu alanın 
2016 yılında riskli alan ilan edildiğini, 
Haziran 2018 tarihi itibari ile tahliye ve 
yıkımların tamamlandığını hatırlatarak, 
“Göreve geldiğimiz güne kadar çözüme 
kavuşturulamamıştı. Aynı şekilde Kepez 
Santral Mahallesi Kentsel Dönüşüm 
Projesi de çözüm bekliyordu. Kepez’de 
4026 daireyi geçtiğimiz günlerde teslim 
ettik. Güneş Mahallesi’nde 2021 yılı 
Ekim ayında belediyemiz şirketi ANTE-
PE’ye inşaatı yapma yetkisi verildi. Mart 
2022’de inşaata başladık. Toplamda 545 

konutu tamamlayarak, bugün hak sa-
hiplerine anahtarları ve tapularını teslim 
ediyoruz” dedi.

11 BİN METREKARE YEŞİL ALAN
Güneş Mahallesi Kentsel Dönüşüm 
alanında 11 bin metrekare yeşil alan ve 
çocuk oyun alanları da oluşturduklarını 
dile getiren Başkan Böcek, “Halkımızın 
talebi üzerine Güneş Mahallesi Camii 
ve taziye salonu yapımına 22 Ağustos 
2023 tarihinde başladık. Camii ve taziye 
salonunu 33 milyon TL yatırımla tamam-
ladık. Bugün onu da hizmete açıyoruz. 
Hayırlı olsun” diye konuştu. 

183 KM KANALİZASYON
Kepez’e birçok hizmet kazandırdıklarını 
ifade eden Başkan Böcek, Varsak-Müze 
arasında hayata geçen raylı sistemin ön-
ceki dönem otogar da kaldığını hatırla-
tarak, “Göreve gelir gelmez çalışmalara 
başladık. Otogar, üniversite ve müze 
arasındaki kalan kısmı bir buçuk yıl için-
de tamamladık. Kepez’de önemli altyapı 
çalışmaları yaptık. 514 km kanalizasyon 
hattı yaptık. Bunun 183 kilometresi 
Kepez’e yapılmıştır” dedi. 

GURUR DUYUYORUM
Anahtar teslimi yapılacak Güneş Mahal-
lesi Kentsel Dönüşüm Projesini önemse-
diğini söyleyen CHP Grup Başkanvekili 
Ali Mahir Başarır, “Siyasetçi verdiği 
sözü tutacak. Bugün gurur duyuyorum. 
Bundan 13 ay önce Hatay’da depremi 
yaşadık. Belediye güvenli, depreme da-
yanıklı konuk stoklarının yapması gere-
kiyor. Bir buçuk yıl içerisinde vaat edildi 
ve zamanında yerine getirildi. Deprem 
bölgesinde 650 bin deprem konutu söz 
verdiler ne kadarı yapıldı. Aramızdaki 
fark bu, biz halkımıza söz verdiğimiz 
zaman yerine getiriyoruz. İstanbul’da, 
Ankara’da Mersin, Adana’da, Antalya’da 
halka verilen hizmetleri halk görüyor” 
diye konuştu.

ÖRNEK KENTSEL DÖNÜŞÜM
CHP Antalya Milletvekili Cavit Arı ise 
konuşmasında söyledi: “Bu binaları 
görünce insanın içi açılıyor. Burada ya-
şanacaklara hayırlı olsun. Verilen sözler 
zamanında tutuldu ve vatandaş mağ-
dur edilmeden kendilerine vaat edilen 

zamanında Büyükşehir Belediyemizin 
teminatı ile evlerine kavuştular. Örnek 
bir kentsel dönüşüm projesi dört dörtlük 
güzel bir eser olur. Bu projeye emek 
veren herkese teşekkür ediyorum.”

MUHTARDAN TEŞEKKÜR
Güneş Mahalle Muhtarı Mehmet Özgan, 
Büyükşehir Belediyesi’nin büyük bir 
özveriyle konutları yaptığını belirte-
rek, kentsel dönüşüm alanı haricinde 
mahalleye büyük bir cami ve taziye evi 
yapılmasından dolayı Başkan Böcek’e 
teşekkür etti.

GÜNEŞ CAMİİ İBADETE AÇILDI
Konuşmaların ardından Başkan Böcek 
ve Grup Başkanvekili Ali Mahir Başarır, 
temsili olarak 19 hak sahibine dairele-
rinin anahtarlarını teslim etti. Törende, 
proje kapsamında inşa edilen Güneş Ma-
hallesi Camii de dualar eşliğinde ibadete 
açıldı. Törenin ardından, Büyükşehir 
Belediye Başkanı Muhittin Böcek ve 
CHP Grup Başkanvekili Ali Mahir Başa-
rır, Güneş Mahallesi sakinleri ile birlikte 
iftar açtı. n ANTALYA BÜYÜKŞEHİR 
BELEDİYESİ/BÜLTEN 

GÜNEŞ MAHALLESİ’NDE 545 DAİRELİK DÖNÜŞÜM TAMAMLANDI

KONUTLARINA 
KAVUŞTULAR
Antalya Büyükşehir Belediyesi tarafından hayata geçirilen Güneş 
Mahallesi Kentsel Dönüşüm Projesi’nde 545 dairenin anahtar-
ları Başkan Muhittin Böcek ve CHP Grup Başkan Vekili Ali Mahir 
Başarır tarafından hak sahiplerine törenle teslim edildi. Törende 
yapımı tamamlanan Güneş Mahallesi Camii de ibadete açıldı.

ANTALYA’NIN en büyük çevre ilçesi 
Alanya’da ikili eğitimi sona erdirecek 
önemli bir adım daha atıldı. Avsallar 
100. Yıl Ortaokulu ve Anaokulu açılışı 
ve Konaklı Ortaokulu Temel Atma Tö-
reni yoğun bir katılımla gerçekleştirildi.
Programlara Vali Hulusi Şahin ile bir-
likte önceki dönem Dışişleri Bakanı ve 
Antalya Milletvekili Mevlüt Çavuşoğlu, 
Alanya Kaymakamı Fatih Ürkmezer, 
Alanya Belediye Başkanı Adem Murat 
Yücel, İlçe Jandarma Komutanı Binbaşı 
Hüseyin Direk, İlçe Emniyet Müdürü 
Murat Kenan Patat, Antalya İl Milli 
Eğitim Müdür Vekili Mehmet Karaba-
cak, İlçe Milli Eğitim Müdürü Yusuf 
Yılmaz, Alanya İlçe Müftüsü İhsan İl-
han ile oda ve dernek başkanları, veliler 
ve öğrenciler katıldı.

BELEDİYE BAKANLIK İŞ BİRLİĞİ 
Törende konuşan Vali Hulusi Şahin, 
‘Tekli Eğitim Seferberliği’ yolunda 
Alanya’da hayırseverlerin gösterilen 
katkılardan duyduğu memnuniyeti ifade 

etti. Vali Şahin, “Eğitim yatırımlarına 
hayırseverlerin katkı oranı Antalya’da 
yüzde 44 Alanya’da ise yüzde 62 

seviyelerinde. Yani Antalya’da devlet 
bir yapıyorsa, bir de hayırsever yapmış. 
Alanya’da ise devlet bir yapmış Alanya-

lı iki eklemiş. İşte bu oran Alanyalıların 
yüksek karakteri ve yüce gönüllüğünün 
bir yansımasıdır. 
Özellikle arazinin çok değerli olduğu 
bu şehirde sayın belediye başkanımız 
arsayı bulmuş, arsayı tahsis etmiş; yet-
memiş binayı da yapıp teslim etmiş. İşte 
böyle özverili çalışmalarla ikili eğitimi 
Alanya gibi kalabalık bir şehirde inşal-
lah bir yıl hatta daha da kısa bir sürede 
bitiriyoruz” dedi.

BİR AÇILIŞ BİR TEMEL ATMA 
Halıcı Orhan İlkokulu ve Ortaokulu’nu 
ayırarak bölgedeki ikili eğitime son 
verecek 24 derslik, 4 ana sınıfı içeren 
Avsallar 100. Yıl Ortaokulu ve Anao-
kulu, dua ve kurdele kesilerek hizmete 
açıldı.Avsallar Beldesi’nde gerçekleşti-
rilen açılışın ardından Konaklı Belde-
si’nde ikili eğitime son verecek Konaklı 
Ortaöğretim Okulu temel atma törenine 
geçildi. Konuşmaların ardından buton-
lara basılarak yeni eğitim kurumunun 
temeli atıldı. n DHA

ALANYA’YA YENİ OKULAR
ALANYA’da ikili eğitim sistemi sona erdirecek iki okuldan biri açılırken diğerinin de temeli atıldı. Açılış ve temel atma 
törenlerine katılan Vali Hulusi Şahin, Alanya’da 1 yıl hatta daha kısa bir sürede ikili eğitimin bitireceklerini söyledi.

MAKİNA Mühendisleri Odası 
Antalya Şube Başkanı Prof. 
Dr. İbrahim Atmaca, elekt-
rikli araçların, sürücü kursu 
müfredatına girmesi gerektiği-
ni söyledi.Elektrikli araçların 
ani hızlanma gibi farklı sürüş 
dinamiklerine sahip olduğunu, 
dolayısıyla da eğitimlerde gü-
venli sürüş tekniklerinin de ele 
alınması gerektiğini söyleyen 
Başkan Atmaca, “Farklı sürüş 
dinamiklerinin yanı sıra elekt-
rikli araçların sessiz çalışması 
da, yaya güvenliği açısından 
sürücüler için özel güvenlik 

önlemleri gerektirebilir. Bütün 
bu nedenlerle, sürücülerin 
elektrikli araçları güvenli bir 
şekilde kullanabilmeleri için 
gerekli tedbirlerin baştan öğ-
retilmesi önem arz edecektir” 
dedi.

MÜFREDAT YENİDEN DÜZEN-
LENMELİ 
Bu kapsamda sürücü kursları 
müfredatının muhakkak yeni-
den düzenlenmesi gerektiğini 
dile getiren İbrahim Atmaca, 
“Yenilenen müfredat ile sürücü 
belgesi alma aşamasında 

kullanıcıların elektrikli oto-
mobillerin güvenli kullanımı 
hakkında bilgilendirilmeleri 
sağlanmalıdır. Dahası mevcut 
sürücü belgesi sahiplerinin de 
önümüzdeki süreçte elektrikli 
otomobillere yönelebileceği 
öngörülerek ara bir eğitime 
tabi tutulmaları gerekmektedir. 
Böylece bu eğitim sonun-
da mevcut sürücü belgeleri 
üzerine elektrikli otomobil 
kullanılabileceği işlenmeli, bu 
kapsamda gerekli yasal düzen-
lemeler yapılmalıdır” ifadeleri-
ni kullandı. n DHA

Elektrikli araçlar için sürücü kursu açılsın

Antalya Büyükşehir Belediyesi, Elmalı’nın Yuva 
Mahallesi’ne vatandaşların düğün, mevlit ve 
çeşitli toplantılarını gerçekleştirebileceği çok 
amaçlı salon kazandırdı. Büyükşehir Beledi-
yesi Fen İşleri Daire Başkanlığı, Yuva’da 1206 
metrekare alan üzerinde 610 metre kapalı 
alan sahip çok amaçlı salon inşa etti.13 milyon 
777 bin TL’lik bir yatırım ile tamamlanan çok 
amaçlı salonda mutfak, hazırlık odası ve 
tuvaletler bulunuyor. Yöre halkının önemli bir 
ihtiyacını karşılayacak proje, protokolle halkın 
kullanımına sunulmak üzere Elmalı Beledi-
yesi’ne devredildi. Elmalılı vatandaşlar artık, 
düğün, mevlit gibi etkinliklerini çok amaçlı 
salondu yapma fırsatı buluyor. 
n ANTALYA BÜYÜKŞEHİR BELEDİYESİ/
BÜLTEN 

YUVA’YA ÇOK 
AMAÇLI SALON

Büyükşehir Belediyesi Kırsal Hizmetler Daire 
Başkanlığı, Döşemealtı ilçesiKarataş Mahallesi 
yolunda asfalt çalışması başlattı. Alt yapısı 
daha önce Döşemealtı Belediyesi tarafın-
dan yapılan 3 kilometrelik yola, Büyükşehir 
ekipleri tarafından sathi asfalt dökülüyor. 
Döşemealtı Karataş Mahalle Muhtarı Kamil 
Tunç, çalışmadan duyduğu memnuniyeti dile 
getirerek, “Asfalt ihtiyacımız için Muhittin 
Başkanla görüştük. Sağ olsun bizi kırmadı. 
Zaten her zaman ne istesek bize yardımcı 
oldu. İsteğimiz çok kısa süre içerisinde yerine 
geldi. Bu yol yüzünden, kışın çamur, yazın 
toz oluyordu her yer. Mahalleli zor durumda 
kalıyordu. Bundan kurtulacağımız için çok 
sevinçliyiz. Başkan Muhittin Böcek’e teşekkür 
ediyorum” dedi. n ANTALYA BÜYÜKŞEHİR 
BELEDİYESİ/BÜLTEN 

YOLLAR 
YENİLENİYOR
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31 Mart’ta Antalya 
Büyükşehir Bele-
diye Başkanlığını 

kim kazanır? Bu soruya 
benim cevabım “herkesin 
başkanı” kazanır, şeklin-
de. “Herkesin başkanı” 
ile, seçim sloganlarının 
ilk sırasına bunu koyan 
Muhittin Böcek’i işaret 
ettiğim düşünülmesin. 
Benim tahminim, Antal-
yalı seçmenin Muhittin 
Böcek’in mi yoksa Hakan 
Tütüncü’nün mü “herke-
sin başkanı” olacağına, 
bugüne kadarki icraatla-
rıyla olmaya hak kazandı-
ğına inanmasıyla ilgili. 

***
Muhittin Böcek 2019 

seçimine “herkesin başka-
nıyım” diye girdi, Antalya-
lılar buna inandı, oylarını 
verdi, Böcek seçimi önde 
bitirdi. 5 yıllık belediye 
başkanlığı döneminde de 
buna uygun davranmaya 
çalıştı. “Bankamatik-
çi” adı verilen kişilerin 
dışında farklı görüşten, 
farklı partiden olduğu 
gerekçesiyle işinden ettiği 
kimse olmadı. Yatırımla-
rında, hangi mahalle ya 
da köyden hangi partiye 
ne oranda oy çıktığının 
hesabını yapmadı. Sağcı 
partilerden bürokratları 
görevi başında tuttuğu 
gibi daha iyi görevlerle 
ödüllendirdiği de oldu. Bu 
tutumu CHP’de bir kesi-
min tepkilerinin de hedefi 
oldu. 2019’da “herkesin 
başkanıyım” diye çıktığı 
yolda, beş yıl boyunca da 
“herkesin başkanı” olarak 
yol aldı. Buraya bir paran-
tez açarak, “Dem Parti’nin 
dışında” ibaresini koymak 
gerekir. Böcek’in seçimi 
kaybedeceğini söyleyen-
ler, iddialarını Böcek’in 
Dem Partililerin dışında 
“herkesin başkanı” olma-
sına dayandırıyorlar. 

***
Tütüncü’ye gelince… 

Tütüncü’ye gelmeden 
önce Menderes Tü-
rel dönemine kısaca 
bakmak yerinde olur. 
Türel’in iki döneminde 
de belediye ve bağlı 
kurumlarda çalışan 
insanlara toplu çıkışlar 
verildi, tabiri caizse tam 
anlamıyla bir doğrama 
yapıldı. 
Antalya’da yaşayan 

CHP’li bürokratlar Ak-
seki’ye, Gündoğmuş’a, 
Kaş’a, Korkuteli’ne sürgü-
ne gönderildi. 

Daire başkanlarına 
tamirci atölyeleri makam 
odası yapıldı. Korkuteli’n-
de insanlara yoldan geçen 
arabaların saydırıldığı, 
yoldan saatte ortalama 
kaç araba geçtiğine dair 
raporlar tutturulduğu 
konuşuldu. 

Meclis toplantılarında 
izlediğim Türel’in öne 
çıkan özelliği ayrımcılıktan 
beslenen polemikçiliği idi. 
Türel polemikçi mizacını 
alaycı esprilerle “öteki” 
olarak gördüklerine daya-
tan bir başkan idi; “herke-
sin başkanı” değildi. 

***
Kepez Meclis toplantı-

larında izlediğimiz Hakan 
Tütüncü, Türel’in aksine 
başkanlık görevi sürdür-
düğü uzun yıllar boyun-
ca “herkesin başkanı” 
görüntüsünü başarıyla 
sürdürdü. Kendisine ya 
da partisine yöneltilen 
eleştirilere olgunluk içinde 
cevap verdi. Tütüncü’nün 
seçim kazanma konusun-
daki en büyük avantajı 
buydu. Bu avantajına 
entelektüel donanımını da 
eklemek gerekir. Tütüncü, 
Böcek’le yarışında bu 
avantajlarını değerlendi-
rebildi mi? Tütüncü’nün 
sorunu burada başlıyor. 
Tütüncü seçmene hiç mi 
hiç dokunmayan “altın 
çağ” gibi saçma sapan, 
soyut bir slogan uğruna 
“halkın başkanı” imajını 
Böcek’e kaptırdı. Tütüncü 
seçim kaybederse “herke-
sin başkanı” olma unvanı-
nı Böcek’e kaptırdığı için 
kaybeder. Böcek, seçimi 
kaybederse anketlerde oy 
oranı yüzde 7 olarak çıkan 
Dem Parti dışında “herke-
sin başkanı” olduğu için 
kaybeder. 

MUSTAFA KOÇ

Herkesin 
başkanı

Olay, 14 Mart günü 
Muratpaşa ilçesi Çallı 
bölgesinde yer alan bir 
özel okulda meydana 

geldi. Birinci sınıf öğrencisi A.D. 
(7), sabah sınıftan içeri girdiği 
sırada arkadaşları sınıfın kapısını 
üzerine kapattı. Bir süre sonra 
A.D., kendi imkanları ile kapı-
yı ittirerek açtı. A.D, yaşadığı 
bu durumu derste öğretmenine 
anlatmak istedi. İddiaya göre sınıf 
öğretmeni A.G., o sırada video 
çektiği için videoda sesi çıkma-
ması için A.D.’nin ağzını kapata-
rak çenesini sıktı. A.D.’nin akşam 

evde “Çenem acıyor’’ demesi 
üzerine öğretmen anne Merve 
Durmaz harekete geçti. Çocuğu 
ile birlikte İl Emniyet Müdürlüğü 
Çocuk Şube’ye giden anne, öğret-
menden şikayetçi oldu. 

KEMİKLERİM VE DİŞLERİM ACIDI
 Oğlunun yaşadığı şiddet olayını 
detaylarıyla anlatan Durmaz, 
“Benim çocuğum her zaman 
uyumadan önce gün içerisinde 
yaşadıklarını anlatır. Bana dedi 
ki ‘Anneciğim seninle üzücü bir 
olay hakkında konuşalım mı?’ 
O an anladım, farklı bir şey var. 
Anlatmasını istedim. Anne ‘İkindi 
yemeği öncesi öğretmenim sınıf 
videosu çekiyordu. Instagram 

videosunu böldüğüm için eliyle 
ağzımı kapattı. Elmacık kemik-
lerimi sıktı. Elmacık kemiklerim 
ve dişlerim acıdı’ dedi. Söyle-
diği şeyden sonra ben yıkıldım. 
Çocuğuma eliyle sus işareti yapsa 
zaten susardı. Ardından ben reh-
berlik öğretmenine çok düzgün 
bir dille bu olayın yaşandığını 
mesaj yoluyla bildirdim. Mü-
dür yardımcısını aradım. Bana 
‘Öğretmenimizden hiç şikayet 
almadık, herkes çok memnun’ 
dedi. Buna karşılık ben de ilk 
şikayetçi olanın ben olduğumu 
söyledim” dedi. 

HER ŞEY YOK SAYILDI
  Okul yönetimini olayın üzerine 

gitmediği için eleştiren Durmaz, 
”Sabah okula gittiğimde olayın 
hiç konuşulmadığını gördüm. 
Öğretmenle daha görüşmemişler. 
Nasıl görüşmezler? Görüşmek 
zorundayız. 

Rehberlik bölümü benimle 
tutanak tutmalıydı. Yaşananlar 
beyan altına alınmalıdır. Her şey 
yok sayıldı. 

Onun için zaten ilk başta çok 
endişelendim. İlçe Milli Eğitim 
Müdürlüğüne iletilmesi gereken 
bilgi yazısı dahi gönderilmemiş. 
Ben gerekeni yapmak zorunda 
kaldım. Polise giderek şikayette 
bulunduk. Olay yok sayılmaya, 
kapatılmaya çalışılması beni en-
dişe ettiren taraf oldu” sözlerine 
yer verdi. 

ÖĞRENCİLERİYLE İLGİLENMELİ 
  Son zamanlarda öğretmenler ta-
rafından sosyal medyada paylaş-
mak üzere sınıflarda videodalar 
çekilmesi hakkında da konuşan 
Durmaz, “Biz işimizi yaparız. 
Ben sınıfta su içemediğimi fark 
ediyorum. Bazen şahsi ihtiyaçla-
rımı teneffüsle bile karşılayamı-
yorum. Bizim vazifemiz sınıfta 
durup işimizi yapmaktır. Vazi-
femiz gereği teneffüste bile ben 
sorumluyum o sınıftan. 
Benim artık gözlerim öğrenci 
takip etmekten şaşıya dönmüş-
ken bu kadar yani video çekecek 
zamanı nereden bulabiliyorsu-
nuz? Ben çok merak ediyorum” 
diyerek tepki gösterdi.  n İHA 

ÖĞRETMEN VELİDEN 
ÖĞRETMENE İSYAN
Antalya’da özel bir okulda görevli sınıf öğretmeninin sınıfta sosyal medyaya video çekerken 
konuşmak isteyen öğrencisinin ağzını kapatarak çenesini sıktığı iddia edildi. Kendisi de öğret-
men öğrenci velisi Merve Durmaz, okul yönetimini bir işlem yapmayınca kendisi şikayetçi oldu. 

Durmaz: 
Ağzını kapatarak 

çenesini 
sıkmış

DÖŞEMEALTI ilçesin-
de oturan Tuğba ve Ser-
kan Kaplan (40) çiftinin 
3 yıl önce Mavi Deniz ve 
Toprak Mert isimlerini 
verdikleri ikiz çocukları 
dünyaya geldi. İkizleri 1 
yaşına gelen aile, onlar 
için Kömürcüler Mahal-
lesi’ndeki müstakil eve 
taşındı. Bir süre önce 
böbrek nakli olan Tuğba 
Kaplan, 12 Mart’ta, 
evinde dinlenmek için 
uzandı. Bu sırada odayı 
duman kapladığını fark eden 
Kaplan, çocuklarını alıp dışa-
rı çıktı. Kısa süre sonra alev-
ler, evin çatısını sardı. İhbarla 
adrese gelen itfaiye ekip-
leri yangına müdahale etti. 
Evlerindeki eşyalarını yeni 
tamamlamış olan çift, yangın-
da her şeyini kaybettiklerini 
belirtti. Bir süredir arkadaşla-
rının evlerinde kalan Kaplan 
ailesi, küle dönen evlerini 
üzüntüyle gezdi. Kafeste-
ki yanarak ölen muhabbet 
kuşunu gören Tuğba Kaplan, 
gözyaşlarına hakim olamadı. 

Farklı evlerde çocuklarıyla 
beraber yaşamlarına devam 
eden Kaplan ailesi, yeni bir 
ev kurabilmek için çabalıyor.

YARIM SAATTE HER ŞEY BİTTİ 
Yaşadıklarını gözyaşlarıyla 
anlatan Tuğba Kaplan, “O 
gün biraz rahatsızdım ve evde 
uzanıyordum. Hiçbir şey 
anlamadım. Gözümü açtığım-
da evde duman vardı. Evin 
içini doldurmuştu ve hiçbir 
yeri göremiyordum. Çocuk-
ları da seslerinden buldum. 
Can havliyle sadece çocuk-
ları alıp çıkabildim. Kapıdan 

çıkmamızla evin 
içerisinde bir şeyler 
patladı ve alev aldı. 
Yarım saat içerisinde 
her şeyimiz yandı kül 
oldu. Kafeste kuşum 
vardı, onu almak için 
geri dönmek istedim. 
Ama yanan plastikler 
evin içerisine akıyor-
du, geri dönemedim. 
Öylece evin yanışını 
izledim” dedi.

KOMŞULARI HABER 
VERDİ 

Kendilerini toparlamaya 
çalıştıklarını söyleyen Serkan 
Kaplan ise “Ben işteydim 
o gün. Komşulardan ‘Evin 
yanıyor, acil gel’ diye telefon 
gelince hemen geldim. Gel-
diğimde eşimi ve çocukları 
çıkarmışlardı. Ancak evimiz 
alevler içerisinde yanıyordu. 
Evimiz tamamen yandığı için 
arkadaşlarımızda kalıyoruz. 
Kendimizi toparlamaya çalı-
şıyoruz. Zor bir durumdayız 
ama toparlayacağız inşallah” 
diye konuştu. n DHA

Evleri kül oldu
Kirada oturdukları evde çıkan yangında Tuğba Kaplan (39), 3 
yaşındaki ikizlerini kucaklayıp dışarı çıkardı. Ev kullanılamaz hale 
gelirken Kaplan, yanan kafesteki kuşlarını görünce gözyaşı döktü.

Antalya’da 
öğrenci ve işçi 
servis minibüs-
leri çarpışması 
sonucu 9 kişi 
yaralandı. 
Kaza, saat 
07.00 sıraların-
da Yukarıkoca-
yatak Mahalle-
si Küme Evleri 
mevkisinde 
meydana geldi. 
Ortaokul ve 
lise öğrencile-
rinin taşındığı 
İ.Y. idaresinde-
ki 07 C 82165 
plakalı minibüs 
ile Suriye uy-
ruklu Mahmut 
Y. idaresindeki 
50 MA 1645 
plakalı işçi taşıyan minibüs 
çarpıştı. Kazada öğrenci servi-
sindeki 12 öğrenciden Ramazan 
K., Nihal Nur Ü., Ümmü B., 
Alperen K., Fatma A., Bahriye 
T., Fatmanur G., Zeynep G. ile 
diğer aracın sürücüsü Mahmut 
Y. yaralandı. İhbar üzerine kaza 
yerine polis ve sağlık ekibi sevk 
edildi. Yaralılar, ilk müdaha-

lenin ardından Serik Devlet 
Hastanesi ile ilçedeki özel has-
tanelere kaldırıldı.Kaza haberini 
alıp Serik Devlet Hastanesi’ne 
gelen veliler, aynı hastaneye ge-
tirilen minibüs şoförü Mahmut 
Y.’ye tepki gösterdi. Yaralıların 
sağlık durumlarının iyi olduğu, 
polisin kazayla ilgili inceleme 
başlattığı bildirildi. n DHA

SERVİSLER 
ÇARPIŞTI 

MANAVGAT ilçe-
sinde seyir halindeki 
yolcu otobüsündeki 
yangın büyümeden 
söndürüldü.  Edinilen 
bilgiye göre, Kon-
ya-Antalya D-687 kara 
yolunda seyir halin-
deki Ahmet Ölmez’in 
kullandığı 42 TC 
904 plakalı otobüste, 
Beydiğin Mahallesi’ne 
gelindiği sırada yangın çıktı. Elektrik 
kaynaklı olduğu değerlendirilen yangın 
yoldan geçen diğer araç sürücüleri ve 
Antalya Büyükşehir Belediyesi İtfai-
yesi Manavgat Birimi’ne bağlı ekipler 
tarafından söndürülürken otobüste 
maddi hasar oluştu. n İHA 

BÜYÜMEDEN 
SÖNDÜRÜLDÜ  
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Mimarlar Odası Antalya 
Şube Yönetim Kurulu, 31 
Mart 2024 yerel  seçim-
lerine yönelik öneri ve 

beklentilerini raporlaştırarak siyasi 
parti ve büyükşehir belediye başkan 
adaylarının görüşlerine sundu. Oda 
yönetimi tarafından yapılan açıklama-
da raporun ulaştığı 17 partinin dördü 
tarafından kendilerine dönüş yapılırken, 
13 partiden görüş gelmediği bildirildi. 
Siyasi parti il başkanları ve Büyükşehir 
adaylarına gönderilen raporda Mimar-
lar Odası’nın yerel yönetimlerle ilgili 
kırmızıçizgisi ve olmazsa olmazlarına 
vurgu yapıldı.  

MİMARLARIN KIRMIZI ÇİZGİLERİ 
Mimarlar Odası Antalya Şubesi Yöne-
tim Kurulu imzasıyla yapılan açıkla-
mada, “Mimarlar Odası Antalya Şubesi 
olarak, kırmızıçizgimiz ve bizim için en 
önemli projeler olan, önümüzdeki dö-
nem için seçilecek Büyükşehir Belediye 

Başkanının, raporumuzda 
da açıkça belirttiğimiz üzere 
beklentimiz ve olmazsa ol-
mazlarımız; ülkemizde yaşa-
nan deprem, sel, heyelan ve 
geçtiğimiz günlerde yaşadı-
ğımız sel, su baskınları, dolu 
ve hortum gibi doğa olay-
larının afete dönüşmemesi 
için Sakınım Planına girdi oluşturacak 
Antalya Kent Vizyonu Projesi, Deprem 
Master Planı, Sürdürülebilir Kentsel 
Hareketlilik Planı, Ulaşım Master Planı 
çalışmaların ivedilikle başlatılması ve 
Sakınım Planının bir an önce yapılması-
dır.” denildi. 

OLMAZSA OLMAZ DİĞER PROJELER
Açıklamada, Mimarlar Odası Antal-
ya Şubesi’nin diğer olmazsa olmaz 
taleplerini şöyle sıraladı:  Konyaaltı 
sahil bandı kaçak yapılaşma ve işgal-
lerin önlenmesi, projesine uygun hale 
getirilmesi, Antalya Kent Müzesi’nin 

hiçbir değişiklik yapılma-
dan projesine uygun olarak 
hayata geçirilmesi, Kalei-
çi’nin Dünya Kültür Miras 
Listesi’ne alınması, Bal-
bey, Antalya Pil Fabrikası 
Yerleşkesi’nin Kent Kon-
seyi raporu doğrultusunda 
kente kazandırılması, Lara 

Kent Parkı’nın Büyükşehir Belediye-
si’ne tahsisi, Vakıf Çiftliği’nin odanın 
önerileri doğrultusunda işlevlendiril-
mesi, gastronomi meydanı önerilerinin 
hayata geçirilmesi, kentin kültürel ve 
sanatsal faaliyetler ve ürünlerle zengin-
leştirilmesi, Saklıkent’in kış turizmine 
yönelik işlevlendirilmesi, atıl durumda-
ki özelleştirme kapsamına alınan EXPO 
alanının kente kazandırılması.”

DÖRT PARTİ CEVAP VERDİ
Mimarlar Odası Antalya Şube Yönetimi 
31 Mart 2024 yerel yönetim seçimlerine 
yönelik öneri ve beklentilerini içeren 

raporunu Büyükşehir Belediye Başkan 
adaylarına ulaştırmak üzere siyasi parti 
il başkanlarına gönderdi; siyasi partiler 
ve başkan adaylarından raporda yer 
alan öneri beklentilerle ilgili  görüş 
istedi. Raporun, 17 parti il başkanlığına 
ulaştığı, 2 parti il başkanlığından adrese 
teslim edilemediği için geri döndüğü 
belirtilen açıklamada, Cumhuriyet Halk 
Partisi, Demokrasi ve Atılım Partisi, 
Bağımsız Türkiye Partisi ve Hür Dava 
Partisi tarafından oda yönetimine dönüş 
yapıldığı; Adalet ve Kalkınma Partisi, 
Milliyetçi Hareket Partisi, İyi Parti, 
Demokratik Sol Parti, Yeniden Refah 
Partisi, Büyük Birlik Partisi, Türkiye 
Komünist Partisi, Zafer Partisi, Türkiye 
Komünist Hareketi, Emek Partisi, Saa-
det Partisi, Vatan Partisi ve bu partilerin 
Büyükşehir Belediye Başkan Adayları 
tarafından dönüş yapılmadığı için görüş 
ve önerilerinin oda şubesine ulaşmadığı 
belirtildi.  n MUSTAFA KOÇ

KIRMIZI 
MANİFESTO

MIMARLAR ODASI RAPOR YAYINLADI

Mimarlar Odası Antalya Şubesi, 31 Mart’ta seçilecek belediye başkanlarından; Antalya ile 
ilgili Sakınım Planı, Kent Vizyonu Projesi, Deprem Master Planı, Sürdürülebilir Kentsel Ha-
reketlilik Planı ve Ulaşım Master Planı’nın bir an önce hayata geçirilmesini talep ettiler.

Konyaaltı Sanayici ve İş İnsanları 
Derneği (KONYSİAD) CHP, AK Parti 
ve İYİ Parti’nin Konyaaltı belediye 
başkan adaylarını konuk etti. Üç aday, 
bölgenin iş insanlarına projelerini ve 
hedeflerini anlattı.  Toplantının açı-
lış konuşmasını yapan KONYSİAD 
Başkanı İlhami Kaplan, “Konyaaltı 
bizim evimiz ve yuvamız. Tüm başkan 

adaylarımızın yolları açık olsun ve hep-
sine başarılar diliyorum. İlçemiz için 
hayırlısı olsun” ifadelerini kullandı.

BİRLİKTE YÖNETECEĞİZ
CHP Konyaaltı Belediye Başkan Adayı 
Cem Kotan, ”Konyaaltı’nı hep birlikte 

yönetmek istiyoruz. Muhtarlarla birlikte 
3 ayda bir toplanmak istiyoruz. Her 
muhtar kendi mahallesinin sorunlarını 
anlatacak 3 ay sonra bir araya geldi-
ğimizde bu sorunlarının çözümünü 
konuşmak istiyoruz. Yine STK’lar ile 

alakalı belediye meclisimizde komis-
yonlar oluşturacağız” dedi. 

BELEDİYEYE PERSONEL ALINMIŞ 
Ak Parti Konyaaltı Belediye Başkan 
adayı Durali Kolpak, “Konyaaltı’nın so-
runlarını bilmeyen ve halka inmeyen bir 
belediye başkanı var. Ben asla böyle bir 
belediye başkan olmayacağım. Kırsalı 
ve geri kalmış bölgelerini  hizmetle 
buluşturacağız.” şeklindekonuştu. 

LİDERLER YETİŞTİRECEĞİZ 
İYİ Parti Konyaaltı Belediye Başkan 
Adayı Meryem Gökay Balkıç, “Kon-
yaaltı’da doğdum ve büyüdüm. Bu 
nedenle ilçemin sorunlarını çok iyi 
biliyorum. Sorunlara çözüm üreten bir 
belediye olacağız. Lansmanda 30 proje 
hazırladım ama aslında çok daha fazlası 
var. Birlikte hareket ederek ve sağdu-
yulu çalışarak belediyeyi yöneteceğiz. 
“dedi. n MEHMET DOĞAN 

Konyaaltı adayları projelerini anlattı
Konyaaltı Sanayici ve İş 
İnsanları Derneği;  CHP, AK 
Parti ve İYİ Parti Belediye 
Başkan adaylarını konuk etti. 
Üç aday, iş insanlarına ilçeye 
kazandırmak istedikleri pro-
jeleri ve hedeflerini anlattı. 

Cem Kotan Durali Kolpak
Meryem Gökay 
Balkıç

CUMHURIYET Halk 
Partisi (CHP) Manavgat 
Belediye Başkan Adayı 
Niyazi Nefi Kara, “Tür-
kiye Seyahat Acenteleri 
Birliği Manavgat- Side 
Bölge Temsil Kurulu” 
(TÜRSAB)’ı ziyaret etti. 
Başkan Adayı Niyazi 
Nefi Kara’nın TÜRSAB 
ziyaretine CHP İlçe Baş-
kanı Oykun Başar, Ma-
navgat Belediye Başkanı 
Şükrü Sözen, belediye 
meclis üyesi adayları 
ve TÜRSAB Yönetim 

Kurulu Başkanı Mehmet 
Uslu da katıldı. 
Başkan Adayı Niyazi 
Nefi Kara, turizmi 12 
aya çıkaracak sosyal ve 
ekonomi projeleri hak-
kında seyahat acenteleri 
ile fikir alışverişinde 
bulundu. 
Sürdürülebilir ekonomi, 
istihdam, sektör sorun-
ları ve 12 ay turizm gibi 
birçok konuda projesi 
olduğunu belirten Kara, 
“.1 Nisan itibariyle 12 
ay turizm, sürdürülebilir 

ekonomi ve istihdam 
gibi konulara öncelik 
vererek vatandaşlarımı-
zın sorunlarını çözüme 
kavuşturacağız. Kent 
yönetimiyle alakalı 
hizmetlerde toplumun 
her kesimiyle devam-
lı bir arada olacağız.
Nazik ağırlamaları için 
kendilerine teşekkür 
ediyorum. Gece gündüz 
demeden Manavgat hal-
kının emrinde olacağım” 
dedi. 
n MUSTAFA KOÇ

Manavgat’ta 12 ay turizm

DÖŞEMEALTI Sanayici ve İş İnsanları 
Derneği’nin düzenlediği  geleneksel iftar 
programına, Antalya Bilim Üniversitesi 
Rektörü Prof. Dr. Semih Ekercin,   İl 
Jandarma Komutanı Tuğgeneral Tarık 
Hekimoğlu, İl Müftüsü Nazif Fethi 
Yalçınkaya, Döşemealtı Kaymakamı Nuri 
Özder, Muratpaşa İlçe Kaymakamı Orhan 
Burhan, Konyaaltı İlçe Kaymakamı Rah-
mi Köse, Aksu İlçe Kaymakamı Ahmet 
Hikmet Şahin,  Döşemealtı İlçe Jandar-
ma Komutanı Üsteğmen Bahadır Aslan, 
Döşemealtı İlçe Emniyet Müdürü Ömer 
Zafer Karaaslan, Konyaaltı İlçe Jandarma 
Komutanı Coşan Evci, Konyaaltı İlçe 
Emniyet Müdürü Mehmet Tatar, , Enerya 
Antalya Bölge Direktörü Mehmet Akif 
Tulukçu, Antalyaspor Kulüp Başkanı 
Sinan Boztepe, Döşemealtı İlçe Müftüsü 
Davut Çalışkan ve çok sayıda davetli ka-
tıldı. DÖSİAD Başkanı Gültekin Gencer, 
“İnşallah bir sonraki Ramazan ayında tek-
rar hep birlikte oluruz. Hepinize teşekkür 
ederim” dedi. n MEHMET DOĞAN 

DÖSİAD’DAN 
İFTAR YEMEĞİ

MILLIYETÇI Hareket Partisi 14’üncü 
Büyük Kurultayı’nda yeniden Merkez 
Yönetim Kurulu üyesi olan Antalya Mil-
letvekili Abdurrahman Başkan, kurultay 
sonuçlarının hayırlı olmasını diledi. 
Abdurrahman Başkan, sosyal medya he-
sabından yaptığı paylaşımında “Ülkümüz 
Ömür Boyu, Candan Öte” şuuruyla bugün 
gerçekleşen 14. Olağan  Büyük Kurultayı-
mızda 2009 yılından bugüne yürütmekte 
olduğum MHP Merkez Yönetim Kurulu 
Üyeliğine yeniden şahsımı layık görerek 
onurlandıran Türk Dünyasının Bilge Li-
deri Muhterem Genel Başkanımız Sayın 
Devlet Bahçeli Beyefendiye şükranla-
rımı sunuyorum. Omuzlarımıza yükle-
nen memleket yükünün farkında olarak 
her zaman olduğu gibi bundan sonrada 
Liderimizin emrinde sorumluluğumuzun 
bilincinde hareket edeceğiz, bu vesileyle 
kongremizin bir kez daha Ülkemize, Aziz 
Türk Milletimize ve Camiamıza hayırlara 
vesile olmasını dilerim. 
n MEHMET DOĞAN 

LİDERİMİZİN 
EMRİNDEYİZ

ANTALYA’NIN Kaş ilçesi açıklarında 
14 düzensiz göçmen yakalandı.Sahil Gü-
venlik Komutanlığının internet sitesinde 
yer alan açıklamaya göre, Kaş açıklarında 
lastik bot içerisinde bir grup düzensiz 
göçmen olduğu bilgisi üzerine bölgeye 
sahil güvenlik botu görevlendirildi.Ekip-
lerce hareket halindeyken durdurulan las-
tik botta 7’si çocuk 14 düzensiz göçmen 
yakalandı.Düzensiz göçmenler, işlemleri-
nin ardından İl Göç İdaresi Müdürlüğüne 
teslim edildi. n DHA 

14 GÖÇMEN 
YAKALANDI
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Antalya Kalekapı Vergi Dairesine 
kayıtlı 152 3856 0998 sicil numaralı 
vergi mükellefiyim. Adıma kayıtlı 
Seri A Sıra No : 9851 – 9900 arası 
1 (Bir) Cilt Fatura kaybolmuştur. 

Hükümsüzdür.
Serkan DEMİRÖZ

ZAYİ

İYİ PARTİ Genel Başkanı Meral 
Akşener, Antalya'daki esnaf ziyaretle-
rinin ardından partisinin il başkanlığı 
tarafından kent merkezindeki bir otelde 
düzenlenen iftar programına katıldı. 
Akşener’e milletvekilleri, belediye 
başkan adayları ve partililer eşlik etti. 
Programda konuşan Akşener, zehir 
zemberek açıklamalarda bulundu.

BAŞKANLARIN ARKASINDA DURDUK 
2018 seçimlerinde hayal kırıklığı yaşa-
dıklarını söyleyen Akşener, “2019’da 
biz CHP’ye gidip teklifte bulunduk. 
İstanbul, Ankara, Adana, Antalya gibi 
büyükşehirleri alırsak morali yere 
düşmüş muhalif seçmeni 
ayağa kaldırırız dedik. 
Çırak çıkacak 
gözüm yok ama 
19 ilçe 4 belde 
ile durumu 
kapattık. 
Amacımız 
muhalif 
seçmeni 
ayağa 
kaldır-
maktı. 
İstan-
bul’u, An-
kara’yı, 
Antalya’yı 
almanın 
bu sistemi 
değiştirecek gücü 
vermediğini gördük. 

Yeni bir yol bulmalıydık onun için siz-
lerin tartısına koyduk.. Biz büyükşehir 
belediyelerini kazandık ve onlarla ilgili 
kefaret koyduk. Belediye başkanları-
mızla ilgili yapılan yanlışların karşısın-
da kendi partilerinden daha fazla arka-
larında durduk. Dava görüldüğü zaman 
İmamoğlu’nun yanına gittim, bir hafta 
ölmüş anama sövüldü. Muhittin Böcek 
hastalandı hakkında çeşitli sözler çıktı. 
Antalya genel merkeze sökün etti ‘o 
dönmez artık şunu seçelim’ dediler. 
Bunların her birini Böcek biliyor. Ben 
bunun çok ahlaksızca bir şey olduğu-
nu söyledim. Nitekim Böcek iyileşti 

ve aramıza katıldı. Ankara’da 
da benzer şeyler oldu 

ben sapasağlam bu 
arkadaşların ya-

nında durdum. 
Ankara’da il 

başkanı, ilçe 
başkanı, 
meclis 
üyeleri 
dahil 
7’den 
77’ye 
herkes 
istifa etti. 
Hür ve 

müstakil 
kararı aldığı-

mız için. Biz 
bunu not ettik. 

Seçiminde yar-
dımcı olan, arkasında 

duran bir siyasi partinin yöneticilerine 
bunu yapan, gerisini söylemeyeyim” 
diye konuştu.

BELEDİYE BAŞKANI SİSTEMİ BOŞALTIYOR 
Antalya ve İstanbul’da da benzer du-
rumların yaşandığını söyleyen Akşe-
ner, “Asıl vahim olanı bu arkadaşların 
bununla övünmesi. Siyasi partilerden 
birbirine geliş gidişler olabilir. Sistemi 
boşaltacak kadar bu işin içerisine gir-
mişse bir belediye başkanı bu gerçekten 
ahlaksızlıktır, siyasi etiğe uymayan bir 
durumdur. 

Ben de Meral Akşener’sem elbette 
bu sahtekarlıkların gereğini yapmak 

benim için namus borcudur. Bu ucube 
sistemle meclis diye bir sistem kalmadı. 
Milletvekillerinin kıymeti yok. 

Bu seçimlerde destek istiyorum. 
Bu seçimde iki kulağı birden çekin, 
Allah rızası için çekin. Tutun ellerimi, 
verin bana gücü bakın muhalefet nasıl 
yapılıyormuş görün. Kök söktüreceğim, 
her yerde konuşacağım. Bütün siyasi 
hayatım birilerine kazandırmakla geçti. 
2 belediye başkanı adayını kazandırdık. 
Cumhurbaşkanı adayı olsun istediniz 
söyledim ben suçlu oldum. Bir kere de 
beni kazandırın ne olacakmış görelim” 
diye konuştu. n DHA

MERAL AKŞENER 
ATEŞ PÜSKÜRDÜ
İYİ Parti Lideri Meral Akşener, Antalya’da zehir zemberek açıklamalar yaptı. 2018 seçimlerinde 
hayal kırıklığı yaşadığını söyleyen Akşener, “Bir belediye başkanı sistemi boşaltacak kadar bu işin 
içerisine girmişse bu gerçekten ahlaksızlıktır. Kök söktüreceğim, her yerde konuşacağım.” dedi

CUMHUR İttifakı Antalya Büyük-
şehir Belediye Başkan Adayı Hakan 
Tütüncü, seçim çalışmalarını Kaş 
ilçesinde sürdürdü. AK Parti Antalya 
Milletvekili İbrahim Ethem Taş ve 
Cumhur İttifakı Kaş Belediye Başkan 
Adayı Mutlu Ulutaş ile birlikte 
Kalkan, Akbel, Yeşilköy mahalleri-
ne gezen Tütüncü,Yöresel Ürünler 
Pazarı’nın açılışına katıldı. Tütüncü,  
“Bizim yerel motiflerimizi, yerel 
desenlerimizi, yerel ürünlerimizi 
ekonomik bir değere dönüştürecek 
girişim yapılıyor. “ dedi. Kalkan’ın 
sorunlarına değinen Tütüncü, 
“Mademki Kalkan’ın da alt yapıya 
ihtiyacı var, önümüzdeki dönem 
öncelikli başlatacağımız çalışmaların 
başında bu sorunun çözümü olacak. 
Bu müjdeyi buradan vermek istiyo-
rum.” dedi.  

HEYECANA İHTİYAÇ VAR 
Tütüncü, Kaş’ta ikinci ziyaretini 
Akbel Mahallesi’ne gerçekleştirdi. 
Tütüncü, “Büyükşehir belediyeleri-
nin 3 temel vazifelerinden bir tanesi 
bütün ilçelerde alt yapı çalışmalarını 

en güzel şekilde yapmak ve mahalle-
lerin beklentilerini en güzel şekilde 
karşılamaktır. 1 Nisan 2024’den 
itibaren başlayacak yeni süreç alt 
yapı yatırımlarının en güzel şekilde 
hemşehrilerimizle buluşturulduğu bir 
dönem olacak.  Antalya’nın Gazipa-
şa’dan Kaş’a kadar ortak bir takım 
problemleri var. Kanalizasyon, temiz 

suya ulaşım, yağmur suyu drenajı so-
runlarını ortadan kaldıracağız. “ dedi. 
Yeşilköy Mahalle sakinleriyle de bir 
araya gelenTütüncü, “Şehrimize hiz-
met etmek istiyoruz. Kepez’de ortaya 
koyduğumuz performansı Antalya’nın 
19 ilçesinde ortaya koymak istiyo-
ruz.” dedi. 
n MURAT ŞENTÜRK

ALTYAPI SORUNLARI  
ORTADAN KALKACAK
Cumhur İttifakı Antalya Büyükşehir Belediye Başkan Adayı Hakan Tütüncü, Kaş ilçesinde 
seçim çalışması yaptı. Tütüncü, “Gazipaşa’dan Kaş’a kadar ortak bir takım problemler var. 
Kanalizasyon, temiz suya ulaşım, yağmur suyu drenajı sorunlarını ortadan kaldıracağız.” dedi.

AKDENİZ Üniversitesi İlahiyat Fakülte-
si’nde okuyan Şeval Çalı, 3 aylık bebeği 
Meva’yı uyuttuktan sonra sınava girmek 
için babası ile okula gitti. İddiaya göre, 
Meva’nın yattığı odada elektrikli sobanın 
devrilmesi sonucu saat 10.30 sıralarında 
yangın çıktı. Kızılarık Mahallesi 2799 
Sokak’taki 4 katlı apartmanın son katında 
çıkan yangın sırasında evde bulunan anne-
anne ile dayı, Meva’yı kurtarmaya çalıştı 
ancak başarılı olamadı. Durumu 112 Acil 
Çağrı Merkezi’ne bildiren dayı ve anne-
anne, çatıya çıktı. İhbarla bölgeye ekipler 
sevk edildi. Alevleri söndürüp, içeri giren 
ekipler, Meva’nın hayatını kaybettiğini 
belirledi.

TABUTU GÖRÜNCE YİNE SİNİR KRİZİ 
GEÇİRDİ
Haberi alarak eve gelen Şeval Çalı, ölüm 
haberini duyunca sinir krizi geçirdi. Ça-
lı’yı ailesi ile komşuları sakinleştirmeye 
çalıştı. Sağlık ekiplerinin müdahale ettiği 
Şeval Çalı, ambulansla hastaneye götü-
rüldü. Hastaneden dönen Çalı, çocuğunun 
tabutunun görünce bir kez daha sinir 
krizi geçirdi.Meva’nın cenazesi Antalya 
Adli Tıp Kurumu morguna kaldırılırken, 
yoldan geçtiği sırada yangını görüp, be-
beği kurtarmaya çalışan Serkan Gezinci, 
“İçeride bebek olduğunu söylediler. Ben 
ve arkadaşım da yoldan geçerken yardım 
etmek için geldik. İçeriye girip, kurtarma-
ya çalıştık ancak alevler her yeri sarmıştı. 
Kurtaramadık” dedi.Yangın ile ilgili 
soruşturma başlatıldı. n DHA

YANGINDA 
BEBEKLERİNİ  
KAYBEDEN 
AİLE YIKILDI 

KEPEZ Mahallesi’nde motosikletiyle 
park halindeki servis aracına çarpan 
Mustafa Yaldız (22), hayatını kaybetti. 
Kazayı haber alıp gelen babası Yasin 
Yaldız’ın yere yığılıp kaldı. Kepez Ma-
hallesi Hurdacılar Caddesi’nde ilerlelen 
Mustafa Yaldız yönetimindeki 07 BDD 
675 plakalı motosiklet, park halindeki 
07 C 1666 plakalı servis aracına çarptı. 
Çevredekilerin ihbarı üzerine kaza ye-
rine sağlık ekipleri sevk edildi. Gelen 
ekipler, haziran ayında askere gideceği 
öğrenilen Mustafa Yaldız’ın hayatını 
kaybettiğini belirledi.

BABA AYAKTA DURAMADI
Kazayı haber alıp gelen Yaldız’ın teks-
til işiyle uğraşan babası Yasin Yaldız, 
ayakta durmakta güçlük çekti. Bir ba-
cağı kırık koltuk değnekli bir yakını ise 
gözyaşlarını tutamadı. Polisin sarılarak 
sakinleştirdiği kişi, diğer yakınlarının 
yanına götürüldü. Yapılan incelemenin 
ardından Mustafa Yaldız’ın cenazesi, 
otopsi yapılmak üzere Antalya Adli Tıp 
Kurumu morguna kaldırıldı.Bu arada, 
servis aracının arka kısmının çarpma-
nın etkisiyle yaklaşık 1 metre göçtüğü 
görüldü. Kazaya ilişkin soruşturma 
sürüyor. n DHA

GENCİN 
ACI SONU 

ANTALYA Mevlevihane’nin doğusunda 
yer alan türbenin çevresini yabani otlar 
sardı. Antalya Mevlevihane’sini ve türbe 
ziyaretinde bulunmak isteyen vatandaşlar 
türbe çevresinde gördükleri yabani otlar-
dan şikayetçi oldular. Türbelerin çevre-
lerinin temiz olması gerektiğini anlatan 
vatandaşlar yetkilileri bu konuda göreve 
davet ettiler. Türbe ziyaretinde bulunan 
vatandaşlar; “Ramazan ayında yoğun 
ziyaretçi akınına uğrayan türbelerin çev-
releri temizlenmeli. Bu konuda yetkili-
ler üzerine düşen görevleri zamanında 
yerine getirmeli” diye konuştu. 
n BÜLENT ÖNER 

TÜRBELER 
BAKIMSIZ
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Kemer Ulupınar Mahallesi’n-
de bulunan Çıralı sahili aynı 
zamanda Caretta caretta 
türü Akdeniz deniz kaplum-

bağaları için önemli yuvalama kum-
sallarından biri. Yıllardır burada yerel 
halk ve kamu işbirliğinde başarılı bir 
koruma faaliyeti yürütülüyor. Ancak 
bu konudaki en büyük sorun bilinçsiz 
kıyı kullanımı.Çıralı bölgesindeki 
korunan alan Haziran 2021’de yeniden 
tanımlanarak deniz alanları da dahil 
‘Kesin Korunacak Hassas Alan’ olarak 
tescil edildi. Ancak denizel ve kara-
sal ekosistemin taşıma kapasitesini 
zorlayan yoğun ve düzensiz kullanım, 
buradaki turizme de zarar veriyor.

BU SORUNU KİM ÇÖZECEK 
Bayram haftası Çıralı’da bulunan 
Antalyalı bir turizmci, gördüğü man-
zarayı şöyle özetliyor: “Daha önce 
Kemer’den hareket eden tur tekneleri, 
Çıralı ve Olympos sahilini aşama aşa-
ma park haline getirdiler. Bu tekneler 
günlük belli miktarda su alır ve deşarj 
ettikleri atık oranı bu su miktarına 

bağlıdır. Limanlarda bu işlem kontrole 
tabidir. Liman ücreti ve denetimlerden 
muaf olmak için, 1. derece sit alanı 
olan Çıralı ve Olympos koylarına park 
eden tekneler büyük bir kirlilik yarat-
maya başladılar. Kışın Çıralı’da tekne 
boyandığını dahi gördüm. Atıklar bu 
koylara boşaltılıyor. Çıralı sahili çöp 
ve pislikten geçilmiyor. Carettaların 
yumurtlama alanı olan sahil tamamen 
kontrolsüz. 4x4 araçlar cirit atıyor. 
Önceden gece sahile inmek yasak ve 
kontrollü idi. Şimdi kimsenin umu-
runda değil. Ayrıca bu tur teknele-
rinin park ettikleri yerlerde ve gezi 
rotasında, bu güzide kıyılarda sebep 
oldukları gürültü kirliliği de cabası. 
Sahil güvenliği arıyoruz ‘bu durudan 
haberdar mısınız?’ diye; “bu konuyla 
“şurası ilgileniyor diyor. ‘Şura’sını 
arıyoruz, ‘sahil güvenlik ilgileniyor’ 
diyor. Şurası dediğimiz de liman baş-
kanlığı. Durum gerçekten vahim.”

BU NASIL KORUNAN ALAN
Antalya Valisi Ersin Yazıcı, Kurban 
Bayramı tatili öncesi yaptığı açıkla-
mada “herkese yetecek yerimiz var” 
dedi, alınan güvenlik önlemlerini an-
lattı. Ancak ne Antalya’da ne de diğer 
tatil beldelerinde nüfusun katlandığı, 
doğa üzerindeki baskının arttığı bu 
dönemde doğa koruma konusunda 
alınan önlemlere dair bir açıklama 
göremedik. DKMP 6. Bölge Müdür-
lüğü bir iki kez Büyük Çaltıcak’ta 

yapılan denetimlerle ilgili paylaşımlar 
yaptı ancak “Korunan alan denetimi” 
diye paylaşılan görüntülerde balık 
istifi tatilci, mangal dumanı ve sıkışık 
otomobil görüntüleri öne çıkıyordu.

TOPU BİRBİRLERİNE ATIYORLAR
Çıralı örneğinde yukarıda aktardığımız 
turizmcinin notlarında ilgili kurumla-
rın topu birbirine attıklarını görüyoruz. 
642 kilometre kıyı şeridine sahip olan 
Antalya, Türkiye’nin vitrini konumun-
da bir kent. Kıyı ve denizler konusun-
da yetkili kurumların topu birbirine 
atmasından çok ortak bir eşgüdümle 
vatandaşın duyarlılıkla yaptığı uyarı, 
şikayet ve bilgi paylaşımlarını ortak 
bir bilgi merkezinde toplayıp hızla 
çözüm üretilmesi için bilgi paylaşımı 
yapılmasına ihtiyaç var. Bu konuda 
sıklıkla toplantılar, paneller yapılsa 
da ne yazık ki uygulamada “bizim 
sorumluluk alanımızda değil” anlayışı 
devam ediyor. Kıyılardan birçok ba-
kanlık sorumlu. Yüzme suyu kalite-
sinin kontrolü Sağlık Bakanlığı, kıyı 
alanlarının temizliği ve korunması da 
Çevre, Şehircilik ve İklim Değişikliği 
Bakanlığı, Su ürünleriyle ilgili yetki 
de Tarım ve Orman 
Bakanlığı’nda. Deniz 
ulaşımı ise Ulaştırma 
Bakanlığının sorum-
luluğunda. Ancak 
Türkiye kıyılarında 
dört ilin yerel yöne-
timi, gemi kaynaklı 
deniz kirliliği denetimi 
yapmakla yetkilendiril-
miş olmalarına rağmen 
bu genelde atlanı-
yor.  Bunlar; Antalya, 
İstanbul, Kocaeli ve 
Mersin illerinin büyük-
şehir belediyelerinden 
oluşuyor. Bu dört ilin 
yerel yönetimi, ilgili 
bakanlık tarafından yet-
ki devri genelgesi ile 

gemi kaynaklı deniz kirliliği denetimi 
ile yetkilendirildi. Bu kapsamda yerel 
yönetimler de ilgili bakanlıkların yanı 
sıra, konuyla ilgili kurumsal yapı-
lanmalarında deniz ve kıyı yönetimi 
ile ilgili birimler ekledi. Söz konusu 
kuruluşların görev ve sorumlulukları 
arasında, denizel kirliliğin denetimi ve 
izlenmesi de yer alıyor.

DENETİM ZAAFİYETİ VAR 
Yaz dönemi ve turizm sezonunun, ba-
sit önlemlerle kolaylıkla çözülebilecek 
sorunlar yüzünden hem çevre kirliliği 
hem de halk sağlığı açısından önemli 
sorunlara yol açacak durumlar yüzün-
den sıkıntıya sokulması idari denetim 
zafiyetini gösteriyor. Kıyılarla ilgili 
onlarca yasa, yönetmelik ve tamim 
varken sorumsuzluk ve denetimsizli-
ğin yol açtığı kısır döngü turizm için 
de büyük bir imaj kaybı. 
Anadolu Akdeniz’inin Toroslar’la 
buluştuğu bu bölgede her şeye karşın 
hala temiz kalabilmiş koylar, biblo 
gibi tatil beldeleri ve benzersiz tarihi 
ve kültürel mirasın bu kadar kötü yö-
netilmesini bu ülke hak etmiyor. 
n YUSUF YAVUZ

KIYILARI 
KORUYAMIYORUZ
Korunan alan niteliğindeki Kemer Çıralı sahilinin tur tekneleri, araçlar ve bi-
linçsiz tatilciler tarafından hoyratça kullanılması deniz kaplumbağalarına da 
zarar verdi. Phaselis Bostanlık Koyu ile Adrasan’da da durum pek farklı olmadı

ÇIRALI’NIN dışında 
benzer özelliklere sahip 
olan Adrasan’da da durum 
benzer şekilde. Adrasan’ın 
tur tekneleri açısından daha 
yoğun bir trafiğe sahip 
olduğu da söylenebilir. Her 
yıl yaz sezonunda benzer bir 
sorun ortaya çıkıyor ve farklı 
kurumların sorumluluğunda 
olmasına rağmen bu sorun 
ortak bir eşgüdümle çözü-
lemiyor. Hem tatilciler için, 
hem de tekneciler için bir çi-
leye dönüşüyor. Ama en çok 
da korunan alan yönetimi ve 
turizm planlaması konusun-
da sınıfta kalan bir yönetim 
anlayışı var.

KEMER Tekirova’daki Phaselis antik 
kenti sınırlarındaki Bostanlık koyu. Bura-
sı korunan alan niteliğinde ama manzara 
bu. Kültür ve Turizm Bakanlığı, Phaselis 
ören yerinin yükünü hafifletmek amacıyla 
iki koyda halk plajı projesi başlattı, bitme 
noktasına geldi. Ancak savunulanla yaşa-
nan farklı. Bakanlık, ören yerindeki araç 
trafiği ve çöp-tuvalet, temizlik sorununu 
çözme iddiasıyla projeyi hayata geçirdi-
ğini açıkladı. Projeye karşı açılan davada 
mahkemeye verdiği savunmada sayfa-
lar dolusu gerekçe göstererek projenin 
amacının antik kentin daha iyi korunması 
olduğunu savundu. Ancak ören yerindeki 
sorunlar şimdi diğer koylara da taşmış 
durumda. Dünya mirasına aday olan bir 
korunan alanda bu kadar keyfilik akıl alır 
gibi değil. Turizmi yalnızca döviz girdisi 
olarak görüldüğü, doğanın, kültürün 
turizme payanda yapıldığı bir anlayışla 
bütün bu değerlerin de ömrü kısa sürede 
tüketiliyor.

Bostanlık’tan 
tatil manzaraları 

Adrasan’da sorun 
kördüğüm oldu 

DOĞA-tanrıcı inançların etkin olduğu 
Antik Çağ Anadolu’sunun en önemli 
tapınaklarından biri de Artemis kültüydü. 
Ay ile özdeşleştirilen tanrıça Artemis, 
kırların, vahşi hayvanların, su kaynakla-
rının ve doğanın koruyucusu olduğuna 
inanılıyordu. Efes başta olmak üzere bir-
çok Anadolu kentinde Artemis tapınak-
ları bulunuyordu. Bu tapınaklardan biri 
de Pamfilya’nın başkenti Perge’deydi. 
Kentin tanrıçası olan Perge Artemisi’nin 
hem bölgedeki diğer kentlerde hem de 

Mısır’a kadar uzanan bir etki 
alanı olduğu belirtilir. 

GEÇMİŞİN İZLERİNİ TAŞIYOR 
Bugün bu tapınağın yeri ve ka-
lıntıları henüz bulunamamış olsa 
da tanrıça Artemis’in ruhu hala 
Perge’nin her köşesinde kendini 
göstermeyi sürdürüyor. Baharla 
birlikte canlanan doğa, özellikle 
Akdeniz’in korunan alanlarında 
daha belirgin biçimde anlatıyor 
varlığını. İnsan baskısından olabildiğince 

uzak kalan taşlık, kalkerli ve harabelerle 
birbirine karışan zeminde doğal olarak 
yetişen kimi çok yıllık kimi de mev-
simlik olarak yetişen bitkiler Perge’nin 
biyolojik geçmişinin izlerini taşıyor.
Hemen anıtsal kapının girişinden itibaren 
yerlere dökülen çakılların ya da kireç taşı 
hamam duvarlarının arasından fışkıran 
boncuk mavisi havacıva çiçekleri, bir 
zamanlar ortasındaki kanaldan suların 
aktığı ana caddenin zeminini dolduran 
papatyalar ve sağda solda tek tük kalmış 
yaban armutlarının çiçekleri ziyaretçilere 
baharın coşkusunu anlatıyor. 

KARLI BOZBURUN DAĞI
Antik çağda Aksu nehrinin de adını 
aldığı nehir tanrısı Kestros’un heykelinin 
süslediği anıtsal çeşmenin doğusunda 
kendilerine ait bir cumhuriyet kuran 
yabani soğanlar ise görkemli geçmişin 
kalıntıları ve yeniden yükseltilen sütun-
ların arasında adeta bir çiçek ordusu gibi 
boy gösteriyorlar. Literatürde ‘Allium 
neapolitanum’ olarak bilinen bitkiye halk 
arasında kokusundan dolayı ‘osurukotu’, 

‘sığır körmeni’ ya da ‘yabani sarımsak’ 
adını vermiş. Gösterişli beyaz çiçekleri 
ve canlılıklarıyla Perge’nin baş tanrıçası 
Artemis’in sırlarını anlatıyorlar sanki.
Antik kenti şenlendiren bir başka soğanlı 
bitki ise Çiriş (Asphodelus albus) otları. 
Çok yıllık bir bitki olan ve Çirişağusu 
olarak da anılan bu türün çiçekleri de 
oldukça gösterişli. Sütunlu caddenin 
kuzeyinden itibaren kentin eski yerle-
şiminin bulunduğu tepeye doğru tüm 
araziyi işgal etmişler neredeyse.Bir de 
tek tük ılgınlar, bir zamanlar bu bölgeden 
bir nehir geçtiğini ve burada bir de liman 
olduğunu anlatıyor sanki… Kuzeyde, en 
geride ise tüm heybetiyle bir zamanlar 
Anadolu’nun en görkemli kentlerini 
koynunda besleyen Kestros Vadisi’ni 

selamlayıp duran tepesi karlı Bozburun 
Dağı… 

ANLATILAN SİZİN ÖYKÜNÜZ 
Perge’nin insan baskısından uzak ve 
tanrıça Artemis’in koruyuculuğundaki 
güvenli coğrafyasında gönüllerince sevi-
şen iki kara kaplumbağası, milyonlarca 
yıllık bir ibadeti yerine getiriyorlar… 
Binlerce yıldır Anadolu’nun öyküsüne 
tanıklık eden, nice öykünün de kahrama-
nı olan Perge’nin ana tanrıçasının ruhu, 
ruhların bunca örselendiği zamanlara inat 
bize coğrafyayı anımsatmayı sürdürü-
yor… Bir zamanlar tanrıların nehirlere, 
tanrıçaların kırlara ve yaban hayatına 
adını verdiği Anadolu topraklarının hafı-
zasına kulak verin; çünkü anlatılan sizin 
öykünüzdür… n YUSUF YAVUZ

Perge Artemisi’nin ruhu hala yaşıyor...
Antik çağda Aksu nehrinin de adını aldığı nehir tanrısı Kestros’un heykelinin süslediği anıtsal çeşmenin doğusunda kendilerine ait bir cumhuriyet 
kuran yabani soğanlar ise görkemli geçmişin kalıntıları ve yeniden yükseltilen sütunların arasında adeta bir çiçek ordusu gibi boy gösteriyorlar.
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FIFA’nın sitesinde yer alan bilgile-
re göre, Süper Lig takımlarından 
Mondihome Kayserispor’a sü-
resiz, Yukatel Adana Demirspor, 

Bitexen Antalyaspor, MKE Ankaragücü 
ve TÜMOSAN Konyaspor’a 3’er dönem 
transfer yasağı getirildi. Gazetecilerle 
bir araya gelen Antalyaspor Başkanı 
Sinan Boztepe FIFA’dan verilen 3 dönem 
transfer engelinin yaklaşık 200 bin Euro 
ödenmesi durumunda açılacağını belirtti. 

EN KISA SÜREDE KALDIRACAĞIZ 
Boztepe “Transfer yasağı, küçük geçmiş-
ten gelen birkaç mahkemelik olay vardı 
ve sonuçlandı. Çok ciddi rakamlar da de-
ğil, yaklaşık 200 bin Euro civarı bir öde-
me yapıldığı takdirde ceza kalkıyor. Kısa 
vadede zaten ihtiyacımız olduğu kadar 
ödenecek bir transferin engeli diyelim 
buna. Transfer engelini kaldıracağız. Çok 
önemli bir detay değil. Sonuçlanmasını 
beklediğimiz bir Luiz Adriano dosyası 
var. O da muhtemelen yakın zamanda 
sonuçlanır. Sonuçlanmasına göre hareket 
edeceğiz” diye konuştu.

SOL DEFANS, STOPER, SAĞ KANAT 
ALACAĞIZ
Antalyaspor’un başarılı olması için 
çalıştıklarını kaydeden Sinan Boztepe, 
gereken noktalara transfer yapacakla-
rını söyledi. Boztepe, “Antalyaspor’un 
olması gerektiği yerlerde olması için 
ve başarılı olması için çalışıyoruz. Bu 
sebeple de zaten Sergen hocamızla da 
birbirimizi tamamladığımız ve aynı 
düşüncede olduğumuz için anlaştık. İn-
şallah başarıya devam edeceğiz. Sergen 
hoca futbol şubeyle bu konu üzerinde 
yoğun bir toplantı yapıyor. Toplantımız 
olacak ve illa ki beklentileri olacak. 
Çünkü daha önce Nuri hocayla da aynı 
böyle ihtiyaçları görmüştük. İhtiyaçlar 
varsa gördüğü noktalarda çalışmalar 
yapacağız. Şu an bir sol defans, bir 
stoper, bir de muhtemelen sağ kanat diye 
düşünüyorum ben. Orta sahada değerli 
oyuncularımız var. Orta saha oyuncula-
rımız değerli ama Sergen hocanın oyun 
biçimi ve tabii ki sistemi farklı. Burada 
bir açıklık hissettiysek konuyu dile geti-
recektir zaten” dedi.

SERGEN YALÇIN’IN KUPA VE LİGDE 
BONUSU VAR
Türkiye Kupası’nın alınması ve ligi ilk 

4’te bitirmeleri halinde teknik direk-
tör Sergen Yalçın’ın bonusu olduğuna 
dikkat çeken Antalyaspor Başkanı Sinan 
Boztepe, “Sergen hocayla Ziraat Türki-
ye Kupası için bir anlaşma yaptık. Bu 
tamamen benim kişisel teklifimdi. Bunun 
bedelini de bir yöneticimiz karşılayacak. 
Antalyaspor’a herhangi bir maliyeti 
olmayacak. Ligi ilk dörtte bitirmemiz 
dahilinde de yine bir bonusu vardı. Ser-
gen hoca biliyorsunuz başarılı ve iddialı 
bir hoca. Biz de iddialı bir kulübüz. En 
azından biz iddialı bir yönetimiz. Bun-
dan sonra da iddialı bir şehir olacağız. 
İnşallah o hedefler doğrultusunda o 
başarıya ulaşacağız” diye konuştu.Sergen 
Yalçın’ın gençleri ikinci plana atmasıyla 
ilgili gelen soruya başkan Boztepe, “Bu 
çok doğru bir bilgi değil. Sergen hoca 
zaten normal şartlarda gençleri oynatan, 
kadroda yeterliliğine inandığı, başarıyla 

oynayabileceğine inandığı bir 
oyuncu olduğu müddetçe sadece 
para kazanmak amaçlı öyle şeyler 
yapmayacağına ben kendi adıma 
o kadar emin bir şekilde cevap 
verebilirim” şeklinde yanıt verdi.

SARİC’İN BONSERVİSİNİ 
ALACAĞIZ
Sezon başında İtalya Serie B ta-
kımlarından Palermo’dan kiralık 
olarak kadroya dahil edilen ve 
gösterdiği performansla başarı 
sağlayan Bosna Hersekli orta 
saha oyuncusu Dario Saric’in 
bonservisini alacaklarını belir-
ten Sinan Boztepe, “Saric’in 
bonservisini alacağız. Saric çok 
değerli bir oyuncu. Sakatlıktan 
çıkan kalecimiz Helton Leite’nin 
durumunu ben hala merak edi-
yorum. Çünkü güçlü bir karakter 
ve güçlü bir fizikle çıktı. Hiç 
beklemediğimiz performansı gös-
teriyor. Bu hepimiz için sürpriz 
oldu. Ara dönemde hastalığı veya 
daha doğrusu sakatlığı devam 
eder diye tedbirler alıyorduk. 
Çünkü çok riskli bir sakatlığı 
var. Allah etmesin yani transfer 
dönemi kapandıktan sonra yine 
bir sakatlık yaşarsa bu bizim 
istediğimiz başarı hedefinde 
çok lehimize olacak bir durum 
değil. Aleyhimize bir durum oluşturur. 
Bunun da değerlendirmelerini yapıyoruz. 
Yedek bir kaleci almamız gerektiğini ben 
kendi adıma düşünüyorum. Herhangi bir 
yaşadığı aksaklıkta yerini dolduracak bir 
kalecimiz olması lazım” dedi.

YENİ YABANCI KURALINI DOĞRU 
BULUYORUM
TFF’nin yeni yabancı kuralıyla ilgili 
soruya da Antalyaspor Başkanı Sinan 
Boztepe, “Yabancı sınırlamasıyla alakalı 
pazartesi günü Kulüpler Birliği toplantısı 

var. Bu durumların hepsi yayıncı kuruluş 
ihalesi, Passolig ve yabancı sınırlamalar. 
Hepsi tekrar konuşulacak. Ben de orada 
olacağım. Ben doğru buluyorum. Yerli ve 
milli diyorsak doğru bulmalıyız. 
Bunu şimdi bir şey konuşup da başka bir 
şeyin arkasında durmak mantıklı değil. 
Ben yerli ve milli oyuncular diyorum. 
Çok ciddi paralar veriyoruz yabancılara. 
En azından sınırlamalara göre hareket 
edilir. Yani Türk ve gerçekten de gençle-
rimiz fırsat bulur. 
Fırsat bulmak zorunda kalır yani. Mec-
buriyetler var” diye cevap verdi

TRANSFER YASAĞI SONRASI 
ANTALYASPOR’DAN AÇIKLAMA
Antalyaspor Başkanı Sinan Boztepe, FIFA'nın verdiği 3 dönem 
transfer engelini en kısa sürede kaldıracaklarını söyledi. Boztepe, 
"200 bin Euro civarı bir ödeme yapıp cezayı kaldırtacağız” dedi

HAFTA sonu oynanacak Trabzonspor maçın-
da hedeflerinin 3 puan olduğunu dile getiren 
başkan Sinan Boztepe, “Trabzonspor maçına çok 
iyi bir şekilde hazırlandık. İnşallah üç puanla 
ayrılacağız. Önemli bir maç. Önemli bir galibiyet 
olacak bizim için. Heyecanlıyız. İnşallah başarılı 
bir sonuçla üç puanı alacağız” şeklinde konuştu.

TRABZONSPOR’DAN 
3 PUANI ALACAĞIZ

İSTANBUL’DAN 8 takımın yer 
alacağı Sultanlar Ligi’nin yeni sezo-
nunda Antalya, İzmir, Bursa, Adana, 
Aksaray ve Aydın’dan da 1’er ekip 
mücadele edecek. Vodafone Sultanlar 
Ligi’nde normal sezon iki erteleme 
maçı dışında tamamlanırken, sırala-
manın son iki basamağında yer alan 
Karayolları ve PTT, 1. Lig’e düştü.1. 

Lig’de final etabı sonunda ilk iki 
sırada yer almayı başaran İzmir ekibi 
Aras Kargo ile İstanbul temsilcisi 
Bahçelievler Belediyespor ise gelecek 
sezon Sultanlar Ligi’nde mücadele 
etmeye hak kazandı. Karayolları ve 
PTT’nin küme düşmesiyle Türkiye’de 
kadın voleybolunun en üst liginde 
başkentten ekip kalmadı. Ankara’nın 

çıktığı listeye Aras Kargo 
ile İzmir eklendi.Bahçe-
lievler Belediyespor’un 
katılımıyla İstanbul’u 
temsil eden ekip sayısı ise 
8’e yükseldi. 

TAKIMLARIN LİSTESİ 
Sultanlar Ligi’nde gelecek 
sezon mücadele edecek 
takımlar şöyle: Beşiktaş 
Ayos, Eczacıbaşı Dyna-
vit, Fenerbahçe Opet, 
Galatasaray Daikin, Sa-
rıyer Belediyespor, Türk 
Hava Yolları, VakıfBank, 
Bahçelievler Belediyespor 
(İstanbul), Çukurova 
Belediyespor (Adana), 
Kuzeyboru (Aksaray), 
Muratpaşa Belediyesi 
Sigorta Shop (Antalya), 
Aydın Büyükşehir Bele-
diyespor (Aydın), Nilüfer 
Belediyespor (Bursa), 
Aras Kargo (İzmir). 
n AA

Voleyboldaki temsilcimiz 
Muratpaşa ekibi olacak 
Voleybol Vodafone 
Sultanlar Ligi’nde 
Antalya’yı Muratpaşa 
Belediyesi Sigorta 
Shop temsil edecek. 

RİZE’DE düzenlenen 2’inci Lig Play-Off 
maçlarını namağlup kazanan Kepez Beledi-
yesi Spor Kulübü’nün Kız Hentbol Takımı, 
1’inci Lige yükseldi. Geçen sezon ilk kez 
katıldıkları 2’inci Lig’i şampiyon olarak 
tamamlayan Kepez’in kızları, yeni sezonda da 
ilk kez 1’inci Lig deneyimi yaşayacak. Kulüp 
Başkanı Hakan Çatal, yönetim kurulu üyeleri 

Mustafa Şimşek ve Hüseyin Güner’in izlediği 
yükselme maçlarını kazanan takımın antre-
nörü Sertan Sarpaş, “Antalyalı sporseverlere 
salon sporlarında 1’inci Lig takımı hediye 
ettik. Mutluyuz, gururluyuz. Ama işimiz 
bitmedi. Altyapıdan yetiştirdiğim sporcularım 
profesyonelleştikçe hedeflerimiz de büyüyor” 
diye konuştu. n İHA 

Kepez takımı birinci ligde

İKINCI Lig’deki yerini almak için 
yeniden kurulan Kepez Belediyesi Spor 
Kulübü Voleybol Takımı, 22 Mart’ta 
başlayacak Anadolu Bölgesel Lig 
Grup Müsabakalarına haftada 4 gün 
antrenman yaparak hazırlanıyor. Biri 
Kumluca 3’ü Antalya’dan rakibi olan 
Kepez’in sultanları, birinci çıkmalarıyla 
Nisan ayındaki final müsabakalarına 
katılacak. Buradan da 1’inci olarak 
doğrudan 2’inci Lig’e girmeye hak 
kazanmayı hedeflediklerini belirten Ba-
şantrenör Koray Turgut, müsabakalara 
yoğunlaştıklarını söyledi. n İHA 

SULTANLAR 2. LİGE HAZIR 
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2009 yılından itibaren 3 dönemdir 
Manavgat Belediye Başkanlığı 
görevini yürüten ve 31 Mart 
2024 Mahalli İdareler seçimleri-

nin ardından aday olmayacağını açıkla-
yan Manavgat Belediye Başkanı Şükrü 
Sözen, kamu kurum ve kuruluşlarını 
gezerek veda ziyaretlerinde bulundu, 
helallik istedi. 
PROTOKOL İLE VEDALAŞTI  
Başkan Sözen, Manavgat Kaymakamlı-
ğı, İlçe Emniyet Müdürlüğü, Manavgat 
Adliyesi ve İlçe Jandarma Komutan-
lığı’na veda ziyaretlerinde bulundu. 

Başkan Sözen; Manavgat Kaymakamı 
Adil Karataş, İlçe Jandarma Komutanı 
Jandarma Binbaşı Mustafa Deniz, İlçe 
Emniyet Müdürü Ayhan Söğüt, Ma-
navgat Cumhuriyet Başsavcısı Ersin 
Selimefendigil, Kaymakamlık Yazı İş-
leri Müdürü Hasan Çelik, Nüfus Mü-
dürü Ali Keskin, Göç İdaresi Müdürü 
Mert Gedik, Sosyal Hizmetler Müdürü 
İsmail Kılıç ve Sosyal Yardımlaşma 
ve Dayanışma Vakfı Müdürü Şükrü 
Yıldırım’ı ziyaret ederek bugüne 
kadar sağladıkları destek için kamu 
kurum ve kuruluşlarının temsilcilerine 

teşekkür etti.
TEŞEKKÜR MESAJI YAYINLADI 
Sosyal Medya hesabından ziyaretleri 
paylaşan Başkan Şükrü Sözen, “De-
ğerli Hemşehrilerim,  15 yıllık görev 
süremizde Manavgat halkımıza hizmet 
noktasında birlikte çalışmaktan mut-
luluk duyduğum kamu kurumlarımıza 
veda ziyaretlerinde bulunduk. Görev 
süremdeki destekleri için tüm kamu 
kurum temsilcilerine ve çalışanlarına 
teşekkür ediyorum” dedi.  
n MANAVGAT BELEDİYESİ/
BÜLTEN 

BAŞKAN SÖZEN’DEN
VEDA ZİYARETLERİ

Manavgat Be-
lediye Başkanı 

Şükrü Sözen, 
ilçede bulunan 

kamu kurum ve 
kuruluşlarına 

veda ziyaretle-
rinde bulundu.

BAŞKAN Uysal, bele-
diyenin düzenlediği gele-
neksel iftar yemeğinde 
Etiler Mahalle sakinle-
riyle bir araya geldi. 
İftara Antalya Beşiktaş-
lılar Derneği Başkanı 
Ahmet Can Özgür ve 
dernek üyeleri de destek 
verdi. Başkan Uysal’ın 
eşi Ümran Uysal’la 
katıldığı iftar buluşma-
sında, CHP Muratpaşa 
İlçe yönetimi, siyasi parti 
yöneticileri, meclis üye-
leri, meclis üyesi aday-
ları, muhtarlar, muhtar 
adayları, sivil toplum 
kuruluşu temsilcileri 
ve çok sayıda mahalle 
sakini yer aldı.
SİYASİ AYRIM YAPMIYORUZ 
Mahalleliye ‘hayırlı 

ramazanlar’ dileğinde 
bulunan Başkan Uysal, 
kreşler, eğitim kurumla-
rı, kurslar, yaşlı bakım 
hizmetleri, evde bakım 
hizmetleri, diyetisyen 
hizmetleri, kadın danış-
ma merkezleri ve spor 
merkezleri gibi hizmet-
lerin tüm Muratpaşa’ya 
yayıldığını söyledi. 

Uysal, “Bizde ‘mış 
gibi’ formalite icabı 
hiçbir hizmet yok” dedi. 
Bunun sonucu olarak 
Muratpaşa’da her türlü 
siyasi ayrımı kırdıklarını 
belirten Başkan Uysal, 
her gün seçim koordinas-
yon merkezinde farklı 
siyasi partilerle bir araya 
geldiklerini söyledi. 

n DHA 

MIŞ GİBİ DEĞİL GERÇEK HİZMET 
MURATPAŞA Belediye Başkanı Ümit Uysal, Etiler Mahallesi’nde düzenlenen iftarda mahalle 
sakinleri ile bir araya geldi. Uysal, “Bizde ‘mış gibi’ formalite icabı hiçbir hizmet yok” dedi.

OSMANLI döneminden bu yana ramazan 
ayında iftar vakti geldiğinde patlatılan 
200 yıllık ‘ramazan topu’ geleneğinin 
yerini ses bombası aldı. Antalya Büyük-
şehir Belediyesi’ne bağlı itfaiye ekipleri, 
top atışında kullanılan bezlerin çevre 
kirliliğine yol açması, ses bombasının 
daha pratik ve kullanışlı olması nedeniy-
le bir süre önce ‘ses bombası’ uygula-
maya geçti. İtfaiye ekipleri, iftar saatine 
yarım saat kala hazırlıklarını tamamlaya-
rak istasyondan çıkıyor. İtfaiye persone-
li, iftar vakti geldiğinde kent merkezine 
ve diğer bölgelere eşit uzaklıktaki Cam 
Piramit’in bahçesinde ses bombasını 
kontrollü patlatıyor.
2 ASIRLIK GELENEK 
Antalya Büyükşehir Belediyesi’ne bağlı 
Hürriyet İtfaiye İstasyonu’nda 7 senedir 
görev yapan itfaiye personeli Muhammet 
Güngörmüş, “Ramazan topu, 1800’lü 
yıllardan bu yana süregelen bir adet. 
Osmanlı zamanında akşam ezanın 
duyulmadığı bölgelerde, iftar saatinde 
vakti duyu-
rabilmek için 
top atılmaya 
başlanmıştır. 
Günümüzde 
bu gelene-
ği devam 
ettirmek için 
bir nevi ses 
bombası 
kullanıyoruz” 
diye konuştu. 
n DHA 

TOP YERİNE 
SES BOMBASI

Dünya Su Günü ve Orman Haftası 
kapsamında Muratpaşa Belediyesi, 
Çevre Ekonomi ve Toplum Araştırmaları 
Derneği (ÇETADER) ve Çevre Mühen-
disleri Odası Antalya Şubesi iş birli-
ğiyle düzenlenen‘Su ve İklim Çalıştayı’ 
Bahçeşehir Koleji Lara Kampüsü’nde 
başladı. Çalıştayın ilk etkinliği olarak 
Bağımsız Sanat Hareketi sanatçıları-
nın desteğiyle hazırlanan “Antalya’nın 
Havaları Havasından Geçilmez Tavaları” 
isimli geri dönüşüm sergisi açıldı. Sergi 
22 Mart’a kadar gezilebilecekÇalıştay 
programında, çevre mühendisi ve ÇETA-
DER Genel Sekreteri Ebru Arslan Savaş 
“Çevre Mentörlüğü ve Dünya Su Günü”, 
Muratpaşa Belediyesi İklim Değişikliği 
ve Sıfır Atık Müdürü Ceren Şahin “Atık 
Yönetimi”, Akdeniz Üniversitesi Öğretim 
ÜyesiDr. Tahsin Şahin “Girişimcilik ve 
İnovasyon” konularında sunum yapacak.
Ayrıca, ressam Sinan Demir, “Doğanın 
Belleğinde Uyuyanlar” kısa film göste-
rimi ve söyleşinin ardından öğrencilerle 
birlikte duvar resmi yapılacak..Çalışta-
yın sonunda öğrencilerden oluşan müzik 
topluluğunun dinletisi gerçekleştirile-
cek. n DHA 

 

GERİ 
DÖNÜŞÜM 
SERGİSİ 
AÇILDI

MURATPAŞA Belediyesi ile Azize Kah-
raman Halk Eğitimi Merkezi işbirliğinde 
açılan tiyatro kursunun yetenekli genç 
ve yetişkin öğrencileri, ünlü yazar Oktay 
Arayıcı’nın ‘Rumuz Goncagül’ adlı eserini 
sahneye taşıyacak.Değirmenönü Kültür 
Merkezi’nde öğretmen Cahide Eker’in 
eğitmenliğindeki tiyatro kursunda 
çalışmalar büyük bir heyecanla aralık-
sız devam ediyor. Kursiyerler 1970’li 
yılların sonlarında yaşanmış bir hikayeyi 
sahnede canlandıracak. Tiyatro eğitmeni 
Cahide Eker, çağdaş ortaoyun dünyasın-
dan anlatılan, izleyiciyi neşelendirecek, 
güldürecek, biraz da düşündürecek olan 
‘Rumuz Goncagül’ün 25 Nisan Çarşamba 
akşamı saat 20.00’de Muratpaşa Beledi-
yesi Kültür Salonu’nda sahneleneceğini 
söyledi. n DHA 

 

KURSİYERLERDEN 
Rumuz Goncagül

MURATPAŞA Belediye Başkanı 
Ümit Uysal, Antalya Servis Araç-
ları İşletmecileri Oda Başkanı 
Süleyman Şahin’le bir araya geldi. 
Yapılan ziyarette oda üyeleri, 
muhtar ve muhtar adayları da yer 

aldı. Ziyaret sırasında “Kırca-
mi’de bir adım, yarım adım geri 
atma şansım yok” diyen Başkan 
Uysal, tüm engelleri ortadan 
kaldırana kadar Kırcami mücade-
lesini sürdüreceğini söyledi, “Her 

saniyem mücadele olacak. Bundan 
önce hep öyle oldu, bundan sonra 
da öyle olmaya devam edecek” 
dedi.Şahin ise pandemi sürecinde 
Başkan Uysal’ın esnafa iki kez 
gıda kolisi yardımı yaptığını, ser-

vis araçlarının bu süreçte her gün 
dezenfekte edilmesi, ilaçlanmasını 
sağladığını söyledi. Şahin,katkı 
ve desteklerinden dolayı Uysal’a 
teşekkür etti. n MURATPAŞA 
BELEDİYESİ/BÜLTEN 

Kırcami mücadelesi devam edecek


